
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 8. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 137
Forslag til folketingsbeslutning om at ophæve loven om nedrivning og salg af almene
boliger og afskaffe de såkaldte »ghettolister« (borgerforslag).
Af Leif Lahn Jensen (S), Peter Skaarup (DF), Andreas Steenberg (RV), Karsten Hønge
(SF), Peder Hvelplund (EL), Mai Mercado (KF), Peter Seier Christensen (NB), Ole Birk
Olesen (LA), Torsten Gejl (ALT), Aaja Chemnitz Larsen (IA), Lars Løkke Rasmussen
(UFG) og Susanne Zimmer (UFG)

Spørgsmål 8
Vil ministeren for så vidt angår udviklingen i beskæftigelsen i de af ghettolovgivningen be-
rørte boligområder redegøre for, hvor stor en del af udviklingen, der skyldes boligsociale
indsatser (f.eks. lektiehjælp, lommepengejobs mv.), og hvor stor en del af udviklingen der
skyldes ghettolovgivningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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